

Modern
LuXury



14-Day 10-Night Greek Isles Fly/Cruise Package 14日10晚希臘群島遊輪航空遊

Celebrity Constellation 菁英星座號

Tonnage: 91,000 Capacity: 2,170 Solsticized: May 2017

Departure Date 出發日期: 19 May, 2019 (Sunday)

Date 日期	Ports of Calls 停泊港口	Arrive 到達	Depart 離開
19 May (Sun)	Hong Kong 香港 → Venice 威尼斯 19 May BA28 Hong Kong 香港 → London 倫敦 2345/0530+1 20 May BA578 London 倫敦 → Venice 威尼斯 0855/1205		
20 May (Mon)	* 1 night accommodation & transfer to hotel is at own arrangement 自行安排 1 晚酒店住宿及機場至酒店之接送		
21 May (Tue)	Cruise departs Venice, Italy 遊輪啟程離開威尼斯 · 意大利	-	1630
22 May (Wed)	Dubrovnik, Croatia 杜布羅夫尼克 · 克羅地亞	1300	2200
23 May (Thu)	At Sea 海上巡航	-	-
24 May (Fri)	Chania, Crete 干尼亞 · 克里特	0700	1700
25 May (Sat)	Mykonos, Greece 米科諾斯島 · 希臘	0700	1900
26 May (Sun)	Athens (Piraeus), Greece 雅典 (比雷埃夫斯) · 希臘	0600	1800
27 May (Mon)	Rhodes, Greece 羅得島 · 希臘	1000	1800
28 May (Tue)	Santorini, Greece 聖托里尼 · 希臘	0700	1700
29 May (Wed)	Katakolon, Greece 卡塔科隆 · 希臘	0900	1700
30 May (Thu)	At Sea 海上巡航	-	-
31 May (Fri)	Cruise arrives Venice, Italy 遊輪泊岸於威尼斯 · 意大利 Venice 威尼斯 → Hong Kong 香港 31 May BA579 Venice 威尼斯 → London 倫敦 1310/1430 31 May BA31 London 倫敦 → Hong Kong 香港 1840/1340+1	0630	-
1 Jun (Sat)	Arrive Hong Kong 安抵香港		

British Airways 英國航空

From **HK\$15,900** 起

Package Price includes 套餐包括:

- Roundtrip air ticket from Hong Kong to Venice via British Airways 英國航空來回香港至威尼斯之經濟客位機票
- 10 nights cruise onboard 'Celebrity Constellation' including accommodation, meals, entertainment & access to facilities 10 晚「菁英星座號」遊輪住宿並享用船上美食及娛樂設施
- Hong Kong airport security charge HK\$45 & 0.15% TIC levy 香港機場保安稅港幣\$45 及 0.15%旅遊業議會印花稅

go!
big, better, best
get 1 perk get 2 perks get all 4

Book an ocean view or above stateroom
to enjoy go! big, better, best offer
預訂海景房或以上艙房可享
額外 4 選 2 或以上優惠

由即日起至 2019 年 1 月 31 日預訂
第一、二位免費選 2 項優惠及第三、四位可享船費半價

*Terms & conditions apply. 受有關條款約束。

Cabin Type 房間等級	1st & 2nd Guests Price From 第 1、2 位	* Sail Beyond Event 優惠詳情 由即日起至 2019 年 1 月 31 日預訂海景房或以上可免費選 2 項優惠
Deluxe Balcony (Obstructed View) 豪華露台艙房(景觀受阻) (Cat.等級 2C)	HK\$25,300	<p>go!big 任選其中一項</p> <p>go!better 任選其中兩項 (每人每晚需多付美元\$15)</p> <p>go!best 全包及升級至高級飲品套餐 (每人每晚需多付美元\$45)</p> <p>4 項優惠包括</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Classic Beverage Package for two 經典二人飲品套餐* 2. Unlimited Internet for two 二人船上無限上網* 3. Prepaid Gratuities for two 免二人船上服務小費* 4. US\$300 Onboard Credit per stateroom 每房美元\$300船上消費額*
Interior Stateroom 內艙房 (Cat.等級 12)	HK\$15,900	Not applicable 不適用於此等級

For enquiry, please contact your travel agent or call Cruise Hotline: 2316 1308

Celebrity Cruises, International Representative for Hong Kong - Lotus Tours Limited (Licence No. 350296)
CS_190521_R190122

Celebrity X Cruises®
菁英遊輪



Martini Bar & Crush



Ocean View Stateroom



Café al Bacio

Package Price not includes:

- Price does not include port service fee HK\$2,145 (US\$275), departure tax HK\$50 (US\$109), prepaid gratuities, airport tax and fuel surcharge HK\$1,592 taxes/fuel admin fee of HK\$30 per air ticket for collecting surcharges, taxes or other charges on behalf of airlines or the government, which are paid prior to departure.
- Prepaid gratuities amount:

Cabin Type	Interior/Ocean View/ Balcony	Concierge Class/ Aqua Class
Amount	HK\$1,131 (US\$145)	HK\$1,170 (US\$150)

- Price does not include passport/visa fees, shore excursions, priced beverages & wine onboard and any sundry expenses such as laundry, phone calls, photography and travel insurance etc.

Remarks:

- Package prices are quoted in Hong Kong Dollars per person sharing twin basis. Prices are subject to single occupancy supplement.
- Spaces are first-come-first-served. A deposit of HK\$12,000 is required upon confirmation to secure a booking. Full payment must be made 75 days prior to departure. After payment is made, no change is allowed.
- Air ticket included in this package is individual ticket but not group ticket, the update flight status is subject to the actual flight availability at time of booking.
- Minimum 2 guests must travel together. Air Ticket must be issued before 31 Jan, 2019**
- Booking Class: O+S+K+T
- Ticket validity: 60 Days
- Tickets are non-endorsable, reroutable with charges applied and non-refundable.
- All air passages are subject to the confirmation of British Airways. Passengers may be required to take alternative flight if necessary. Entire journey must be confirmed.
- Stateroom assignment is at cruise line's discretion, and on best available basis. Cruise line may reserve the rights offering higher category accommodations at no additional cost
- Passengers accept full responsibility for all losses and expenses due to "Reasons beyond control". Cruise line and the travel agency will not be liable for any consequences. ("Reasons beyond control" means hostilities, political unrest, natural disasters, pestilences, bad weather, technical problems to transport, changes to the frequency or timetable of any means of conveyance by its operator without advance notice, strikes, industrial action, etc.)
- Cruise line may reserve the rights to make changes on itinerary, timing on all embarkations/disembarkations, and port(s) call cancellation due to weather condition or specific reasons. All of the changes will not be considered as against "The Trade Descriptions Ordinance, Chapter 362, Laws of Hong Kong". Passengers shall not make claim against the cruise line or/and the travel agency for any compensation
- Passengers can buy our travelers assistance services - ASSIST CARD. Medical assistance for accident or illness, urgent odontology, legal assistant, location of lost luggage and insurance ASSIST CARD is integral travel assistance. Please contact us for more details
- Price is for reference only and subject to change due to supply of cruise stateroom, airlines seats. Price will be confirmed at time booking. Cancellation policy: (except for gratuities and taxes & fees; Fuel surcharge is non-refundable)

Days prior to departure	90 Days or more	89 - 75 Days	74 - 61 Days	60 - 31 Days	30 Days or less
Cancellation Fee	HK\$2,000	HK\$8,000 or 25% of Total Fare whichever is higher	55% of Total Fare	75% of Total Fare	No refund

- Onboard Booking (Cruise Now & Cruise Later) excludes certain promotions and discounted rates, including but not limited to Interline, Travel Agent and Travel Agent Friends rates, weekly sales events, group rates, net rates or shareholder benefits and employee rates etc. International deposits and requirements may vary. Onboard booking certificate should be presented for redemption upon booking. Please consult your travel agent.
- Passengers should have a valid traveling visa(s). Celebrity Cruises will not be liable for any consequences due to visa issues.
- Celebrity Cruises reserves the rights to alter the terms & conditions and make final decision in case of any disputes.
- Other terms and conditions remain the same as laid on Celebrity Cruises website www.celebritycruises.com

*** Season of Savings Terms & conditions:**

Cruise must be booked 3 Jan -31 Jan, 2019. Offer applies to select 4-night and longer cruises and Cruisetours departing 1 Feb 2019 - 30 Apr 2021. Offer excludes Galapagos, repositioning, transatlantic and transpacific cruises. Eligible sailings listed at <http://www.celebritycruises.com/htmlpage/specialoffer>

Full deposit must be paid by deposit payment required due date. Standard full deposit penalty is applied if booking is cancelled within final payment period; see Celebrity's cancellation policy for details.

Savings amounts are per person and based on stateroom category: USD\$50 for inside; USD\$100 for ocean view and veranda; USD\$150 for Concierge Class and AquaClass; USD\$200 for Suites. Savings applied to cruise fare at checkout. Offer applies to first two guests in the stateroom.

50% Off Savings: Savings applies to the cruise fare of the third and fourth passengers booked in a triple, quad, or family ocean view, veranda, concierge class or suite stateroom. 50% Off Savings offer component not applicable to Alaska Cruisetours or Celebrity Explorations.

Free Perks Offer: Each of the first two guests in a qualifying ocean view, veranda, Concierge Class, or AquaClass stateroom are eligible to receive two complimentary amenities with a refundable deposit or three complimentary amenities when choosing a nonrefundable deposit: Classic Beverage Package, Unlimited Internet Package, \$150 per person onboard credit ("OBC"), or Prepaid Gratuities. For an additional charge, guests may receive four amenities with an upgrade to the Premium Beverage package. Charge varies by number of cruise nights. All guests in the same stateroom must select the same options and provide Celebrity with the selected options at the time of booking. Promo codes are not required. Each of the first two guests in a qualifying suite booking are eligible to receive four complimentary amenities: Premium Beverage Package, Unlimited Internet Package, \$150 per person onboard credit ("OBC"), and Prepaid Gratuities.

Guests with Internet Packages will receive instructions for Internet access in their staterooms on the first day of the cruise. OBC option: Guests' stateroom folios will be credited with an OBC. OBC has no cash value, is applicable to cruise only, non-transferable, not redeemable for cash, and will expire if not used by 10:00 PM on the final night of the cruise.

Offer applies to new individual bookings and to staterooms in non-contracted group bookings, which must be named and deposited during the Offer Period. Offer is capacity controlled, availability varies by sailing, and eligible staterooms may sell out. All offers are non-transferable and applicable only to the Offer Cruise. Offer is not combinable with Book & Go Packages, Exciting Deals, Interline, senior, loyalty, resident, net, travel agent, or employee rates. No refunds or credits will be granted for unused options. Offer and prices are subject to availability and change without notice, capacity controlled, and not applicable to charters or contracted groups. Single occupancy bookings are eligible for the Offer. Changes to booking may result in removal of Offer. Travel Agents: Group bookings that are named prior to the start date of the Offer cannot be cancelled and rebooked under this Offer.

Refer to celebritycruises.com and the Cruise Ticket Contract for additional terms and conditions. Celebrity reserves the right to cancel the Offer at any time, correct any errors, inaccuracies or omissions, and change or update fares, fees and surcharges at any time without prior notice. ©2018 Celebrity Cruises. Ships' registry: Malta and Ecuador.

套餐不包括:

- 價錢不包括港口服務費港幣\$2,145 (美金\$275)、碼頭稅港幣\$850 (美金\$109)、預繳服務小費港幣、機場稅及機票燃油附加費港幣\$1,592 服務費每張機票港幣\$30 作為代航空公司或政府收取附加費。費用需於出發前繳付。
- 預繳服務小費額:

房間等級	內艙/海景/露台艙房	禮賓級/水療級艙房
費用	港幣\$1,131 (美金\$145)	港幣\$1,170 (美金\$150)

- 上費用並不包括護照/簽證、岸上觀光團、需付款飲品及酒類、任何船上額外消費如洗衣、使用電話、拍照服務及旅遊保險等。

備註:

- 價錢以港幣、雙人房每位計算。如單人入住，需繳付艙房附加費。
- 所有訂位均先到先得。訂位時需繳交訂金每位港幣\$12,000 作留位用途。全數費用必須於出發前 75 天繳清。繳付全費後，不得作任何更改。
- 本套票所包含之機票乃屬個人訂位機票而非團體機票。所有機票銷售情況以訂位時之實際機位供應情況為準。
- 成行人數：限至少 2 位。機票必需於 2019 年 1 月 31 日前出票。**
- 機票訂位：O+S+K+T
- 機票有效期：60 日
- 發出機票後，一概不能轉乘其他航空公司或退款、轉換其他行程需補差價。
- 乘搭飛機需視乎英國航空之最後安排而定。如有需要，旅客須改乘其他航班出發。全程機位必須已得確認。
- 艙房號碼、層數及位置將於辦理登船手續時由郵輪公司派發，並以郵輪公司之最後安排為準。郵輪公司亦可在不收取額外費用下提升艙房至較高級別，客人不得異議
- 若因天氣惡劣、海面狀況或各種未能預知或「迫不得已理由」(指戰爭、政治動盪、恐怖襲擊、天災、疫症、惡劣天氣、交通工具發生技術問題、載運機構臨時更改班次/時間表、罷工、工業行動、旅遊目的地政府/世界衛生組織發出旅遊警告、香港特區政府發出旅遊紅色/黑色外遊警告，以及其他業界不能控制的不利旅客外遊的情況)而不能停靠或更改行程，顧客同意及接受本公司或郵輪公司均不會作出任何補償，顧客不得異議
- 航程中港口啟航/抵達/停靠時間會按航行情況有所調整/更改/取消，一切以郵輪公司最後安排為準。顧客同意及接受郵輪公司有最終的決定及不會當作違反商品說明條例，亦就此放棄向郵輪公司或本公司追討或索償
- 乘客可以選購我們的 ASSIST CARD 旅遊協助服務。ASSIST CARD 的完整旅遊保障包括醫療協助、緊急牙科、法律協助、遺失行李等保險。詳情請向我們查詢。
- 由於郵輪艙房及航空公司機位供應情況會使產品價格浮動，以上價錢只作參考並以報名時為準。乘客報名後若取消行程，所需之取消違約金如下：(稅金及小費除外；機票燃油附加費將不獲退回)

出發前天數	90 天或以上	89 - 75 天	74 - 61 天	60 - 31 天	30 天或以下
收費	港幣\$2,000	港幣\$8,000 或 總金額之 25% 並以較高者為準	總金額之 55%	總金額之 75%	全部費用

- 船上預購房間(Cruise Now & Cruise Later)不適用某些推廣和折扣優惠，包括但不限於航空公司同業、旅行社同業、旅行社同業朋友價格、每週速銷活動、團體價格、淨房價、股東或員工價格等。訂金及條款可能有所不同。客人需要於預訂時出示船上預購房間確認書以兌換優惠。詳情請向旅行社查詢。
- 旅客必須持有有效之入境簽證，本公司對旅客因個人證件所產生之任何問題概不負責。
- 菁英遊輪保留權利隨時更改以上之條款及細則。若有任何異議，菁英遊輪保留一切最終決定權。
- 其他細則及條款均以菁英遊輪網頁 www.celebritycruises.com 為準。

For enquiry, please contact your travel agent or call Cruise Hotline: 2316 1308

Celebrity Cruises, International Representative for Hong Kong - Lotus Tours Limited (Licence No. 350296)

CS_190521_R190122